
Viskaforsbygdens ortsråd - styrelsen

Protokoll 2023.09.26	 18.00-20.00	 Kinnarumma


Närvaro:	 	 Michael Flodhag, Maria Erixon, Peter Karlsson, Christina Appelkvist, Marie 	
	 	 	 Larsson, Lars Hermansson  och Bengt Sandell.

Förhinder:	 	 Anita Pettersson, Eva Kindvall Vinkvist och Jan-Åke Brorsson

 

1. Öppnande	 	 Ordföranden öppnar mötet kl. 18.00.


2. Dagordning		 Förslag föreligger och godkännes.


3. Peter  	 	 Presidiet och förvaltningschefen på tekniska kontoret besöker ortsrådets 		
	 	 	 nästa styrelsemöte 24.10 i RSK:s klubblokal på Sven Erikssonsvallen.	 	
	 	 	 Vägföreningens ordförande Tomas Appelkvist inbjuden till mötet.

	 	 	 En ortsrådsdag planeras i januari. Peter mailar förslag till datum.

	 	 	 Fritidsgården igång för hösten enligt plan. 

	 	 	 På novemberlovet arrangerar föräldraföreningen LAN i matsalen. Fullbokat 	
	 	 	 på en kvart.

	 	 	 Viskaforsdagen imponerade. Omfattande aktiviteter, stor bredd 	 	 	
	 	 	 åldersmässigt, lokal medverkan.


4. Laget runt	 	 Kinnarumma - Lundskullegården färdig lagom till 20-årsjubiléet den 26/8. 	
	 	 	 Premiär för Kinnarummamarschen samma dag. 23 lag ”marscherade” i 	 	
	 	 	 regnet. Pub-afton med 100 deltagare. Arrangemanget återkommer nästa år. 	
	 	 	 Medlemsmöte 1/10. Tipspromenader under hösten. Adventspub i 		 	
	 	 	 december.


	 	 	 Seglora. Bo Setterlind kväll och studiecirkel om krisberedskap planeras. 


	 	 	 Svaneholm - Ansiktslyftningen vid Bogrydssjön nästan klar. Asfalt för 	 	
	 	 	 halvplan vid basketkorgen är på gång. Badplatsskötseln som vanligt. 	 	
	 	 	 Utfyllnad av ”rondell-ön”  vid Svanehov under hösten. ”Spontan” samling 	
	 	 	 vid sjön planeras. Invigning av installationerna till våren. Diskussioner om 		
	 	 	 discogolf läggs på is.  Spökpromenad vid halloween. 


	 	 	 Rydboholm. Styrelsen har haft möte. Nytt möte 17/10. Deltar vid 	 	 	
	 	 	 julmarknaden. Tomtepromenad 9/12. FB-kontot?


	 	 	 Torget. Frisyren upphör. Bageriet tomt. Problem eller möjlighet?


 5. Viskaforsbygdens dag	 Budgeten höll liksom planen. Allt (nästan) gick bra. Fila på detaljer till 
	 	 	 nästa år. Flytta något? Kommunikation/information?


6. Handlingsplanen	 Christinas förslag till struktur föreligger och har varit utsänt. Planen 	 	
	 	 	 diskuteras och kompletteras.

	 	 	 Jan-Åke kontaktar Leif Kuusela angående de planer som presenterades vid 	
	 	 	 mötet i Rydboholms kyrka 27/11 2022.

	 	 	 Michael kontaktar Kerstin Hermansson i fråga om ny idrottshall. 


7. Heitis ansökan	 Besked väntas 29/9. 


8. Fråga om vårmarknad	 Förslag har inkommit. Styrelsen beslutar att avvakta.


9. Egen scenvagn?	 Diskuteras som alternativ till fast scen. Eventuellt i samverkan med andra 	
	 	 	 ortsråd. Ta fram underlag till mötet i januari.


10. Ansökan från Svaneholm 	 Ansökan föreligger om stöd till asfaltering av sk halvplan vid 	
	 	 	 basketkorgen vid Svanehov. Byalaget ansöker om 25 000 kr då resterande 	
	 	 	 belopp, högst 37 000 kr kan finansieras lokalt.




	 	 	 Styrelsen beslutar att stödja Svaneholms byalag med den del av 	 	 	
	 	 	 totalkostnaden som överstiger 37 000 kr, dock högst 25 000 kr.


11. Lovpeng	 	 Vbytes ansöker om 5000 kr för att arrangera Lan i Viskaforsskolans matsal 	
	 	 	 under höstlovet.

	 	 	 Styrelsen beslutar bevilja ansökan.


12. Nytt medlemsbrev	 Michael skissar. Månadens förening/företag är på gång.


 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	
12. Övrigt	 	 Diskuteras en aktivitet på temat hjärt-lungräddning. Tas upp vid kommande 	
	 	 	 möte.


13. Nästa möte 	 Kommande möten under hösten 24/10 i RSK:s klubblokal och 5/12 på 	 	
	 	 	 Kvarnvägen 5.


14. Avslutanden	 Mötet avslutas 20.00.


Svaneholm 23.09.26


vid protokollet:  _______________________	 	 Justeras:  _______________________

	 	 	 Bengt Sandell		 	 	 	 Michael Flodhag



